
Prijedlog zaključka o povratu vojarne Trsat Gradu Rijeci 

O b r a z l o ž e n j e 

Smjernicama Poglavarstva Grada Rijeke i Smjernicama Gradskog vijeća Grada 
Rijeke za razdoblje 2001-2005. godine određeno je da će se u sklopu smjernica Odjela 
gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemljištem obavljati i poslovi 
u svezi stvaranja imovinsko-pravnih preduvjeta za realizaciju zahvata te planerska obrada 
programa izgradnje i uređenja zone i lokacije Sveučilišnog kampusa i Sveučilišne bolnice 
na području vojarne Trsat, što je sve opisano na stranici 26. Smjernica Poglavarstva Grada 
Rijeke za razdoblje 2001. - do 2005. godine. 

Uporedno sa donošenjem naprijed opisanih dokumenata u javnosti je objavljen stav 
Ministarstva obrane Republike Hrvatske kojim se isključuje mogućnost vraćanja vojarne 
Trsat Gradu Rijeci jer navodno je taj prostor još uvijek potreban za potrebe obrane. Također 
je uporedo sa naprijed navedenim donijeta odluka da se drugim jedinicama lokalne 
samouprave vraćaju veliki vojni kompleksi (Mali Lošinj, Klana i dr.). Izjava dužnosnika 
Ministarstva obrane Republike Hrvatske izazvala je mnogobrojne reakcije uglednih građana 
Rijeke, pa taj zaslužuje da bude i komentiran od strane Gradskog vijeća Grada Rijeke. 

Slijedom naprijed navedenog očito je da su planovi gradskog razvoja u koliziji sa 
državnim planovima i namjerama, time da je prostor vojarne Trsat u urbanističkom smislu 
najkvalitetniji i ekonomski najvredniji prostor na području Grada Rijeke, pa se stoga 
osnovicom odredbe članka 86. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Rijeke predlaže 
donošenje slijedećeg 

z a k l j u č k a 

1. U svezi najava Ministarstva obrane Republike Hrvatske da prostor vojarne na Trsatu
neće biti vraćen Gradu Rijeci, Gradsko vijeće Grada Rijeke prosvjeduje protiv takve
odluke jer se time koči razvoj Grada Rijeke, napose mogućnosti razvoja Sveučilišta i
nove organizacije zdravstvenih ustanova.

2. Zadužuje se Gradsko Poglavarstvo da hitno pribavi potpunu Informaciju o namjerama
Ministarstva obrane Republike Hrvatske u svezi prostora koje MORH koristi na području
Grada Rijeke i o tome izvijesti Gradsko vijeće.

3. Zadužuje se Gradsko Poglavarstvo hitno poduzeti sve zakonom dopuštene mjere radi
vraćanja prostora vojarne Trsat Gradu Rijeci .

Napomena: Prijedlog zaključka svojim je potpisom podržalo još šest članova Gradskog 
 vijeća. 



 
Član Gradskog vijeća Grada Rijeke 

Alen Bošković 
 
 
 
 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRENOŠENJU SJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA PUTEM 
ELEKTRONSKIH MEDIJA 

 
O b r a z l o ž e n j e 

 
 Javnost rada Gradskog vijeća Grada Rijeke predviđena je odredbama članaka 157-
163. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Rijeke. Odredbom članka 158. stavak 1. Poslovnika 
Gradskog vijeća Grada Rijeke predviđena je mogućnost da sjednici Gradskog vijeća budu 
nazočni izvjestitelji javnih glasila i elektronskih medija. 
 
 Obzirom da je potrebno da građani Rijeke što je moguće u većoj mjeri budu upućeni 
u rad Gradskog vijeća potrebno je da se sjednice Gradskog vijeća, koje se u pravilu 
održavaju jednom mjesečno izravno prenose putem nekog od elektronskih medija. U Gradu 
Rijeci djeluju dvije lokalne TV postaje – Kanal Ri i RiTV koje imaju tehničku mogućnost 
praćenja sjednica. 
 Ured Grada u svojim smjernicama za rad u razdoblju od 2001.-2005 godine 
predviđa nastavak rada na projektu reforme lokalne samouprave u suradnji s USAID gdje 
se posebno ističe program poticanja građana putem mjesne samouprave o odlučivanju o 
javnim poslovnima Grada. Upravo radi poticanja građana na sudjelovanje u javnim 
poslovima potrebno je da se sjednice Gradskog vijeća prenose u cijelosti putem neke od 
lokalnih TV postaja. 
 
 Javnost rada tijela Grada Rijeke kao preduvjet za daljnji razvoj demokratskih odnosa 
od presudne je političke važnosti i u interesu je građana, ali svim strankama koje sudjeluju u 
radu Gradskog vijeća Grada Rijeke ili žele sudjelovati u radu Gradskog vijeća, pa se 
obzirom na naprijed navedenog osnovicom odredbe članka 86. Poslovnika Gradskog vijeća 
Grada Rijeke predlaže donošenje slijedećeg 
 

z a k l j u č k a 
 
1. Radi osiguranja javnosti rada Gradskog vijeća Grada Rijeke potrebno je sve sjednice 

Gradskog vijeća Grada Rijeke izravno i u cijelosti prenositi putem lokalne TV postaje. 
2. Zadužuje se Gradsko Poglavarstvo zaključiti potrebite ugovore i osigurati potrebna 

financijska sredstva za osiguranje odluke pod 1. 
 
 
 
 
Napomena: Prijedlog zaključka svojim je potpisom podržalo još šest članova Gradskog 
                     vijeća. 
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